
 
 
 
 
Schriftelijke vragen Energiebesparing bij bedrijven  
 
Per 1 juli 2019 moeten bedrijven die meer dan 50.000 kWh en/of 25.000 m3 aardgas 
registreren welke energiebesparende maatregelen ze al getroffen hebben en dus ook welke 
ze nog moeten treffen. Landelijk gaat het om 125.000 bedrijven, waarvan zich 30% gemeld 
heeft. Het doel is om zo concreet aan de slag te gaan met energiebesparing bij bedrijven.  
 
Omdat alles wat we besparen niet opgewekt hoeft te worden, en bedrijven een groot deel 
van de energievraag van Zwolle vertegenwoordigen, stelt de fractie van de ChristenUnie de 
volgende vragen : 
 

1. Hoeveel bedrijven in de gemeente Zwolle hebben zich inmiddels geregistreerd in het 
kader van de informatieplicht energiebesparing? Zijn daarin opvallende zaken waar 
te nemen, zoals achterblijvende of juist vooroplopende bedrijventerreinen of 
sectoren? Hoe is de verdeling naar middenverbruik, grootverbruik en zeer 
grootverbruik?  
 

2. Ervan uitgaande dat Zwolle in de buurt van het landelijk gemiddelde ligt, hoe gaat 
het college handhaven op de informatieplicht energiebesparing zodat steeds meer 
bedrijven de registratie doen én maatregelen treffen?  
 

3. Hoe gaat het college de bedrijven die zich wel geregistreerd hebben benaderen? Hoe 
ziet een eventuele handhavingsstrategie eruit voor bedrijven die nog maatregelen 
moeten treffen? Is het college voornemens die bedrijven te stimuleren meer te doen 
dan het wettelijk minimum?  
 

4. Welke rol speelt het parkmanagement bij het verhogen van percentage ingediende 
rapportages te verhogen? En hoe worden de gegevens uit de rapportages gebruikt in 
de gebiedsgerichte benadering zoals bedoeld in het Plan van Aanpak Energietransitie 
2018-2022?  

 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie,   
 
 
 
Ruben van de Belt 
     


